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Enkel fråga om baskethall till kultur- och fritidsnämndens 
ordförande Eeva Laine (S) 

Basketboll är en av de populäraste sporterna i kommunen och vår kommun 

har också glädjen att i Huddinge Basket ha ett framgångsrikt elitlag både på 

herr- och damsidan. Tyvärr har de idrottsliga framgångarna hämmats av att 

basketbollförbundet satt upp en lång rad krav på hallarna för att man ska få 

genomföra matcher i dem. På Svenska Basketbollförbundets hemsida slås 

fast att en boll och en korg är det enda som behövs, men riktigt så ser det 

inte ut i verkligheten. Idag är det i Huddinge kommun vad jag förstår bara 

Edbohallen i Trångsund som lever upp till kraven - och inte heller den 

hallen lever upp till kraven vad gäller till exempel antal åskådarplatser för 

matcher i de högsta tävlingsdivisionerna. 

Nu har vi nåtts av artiklar i media om att det nylagda golvet i den enda 

godkända hallen, Edbohallen, krackelerat och att klubben är orolig över om 

man kommer att kunna genomföra sin verksamhet. Det vore förstås väldigt 

olyckligt för inte minst alla barn och ungdomar som spelar basket i vår 

kommun om Huddinge Basket inte skulle kunna använda Edbohallen som 

tänkt. Min fråga är därför: 

Kan ansvarigt kommunalråd garantera att Huddinge Basket kommer att 

kunna fortsätta bedriva sin verksamhet i kommunen trots de problem som 

uppstått i Edbohallen? 

 

 

Karl Henriksson (KD) 


